
ANONIMOWA ANKIETA dotycząca wpłat na 
Radę Rodziców Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego w Fastach 

78 odpowiedzi  

Celem ankiety jest poznanie powodów niskich dochodów Rady Rodziców Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego w Fastach i próba zmiany tej sytuacji.  

  

 

55 OSOBY – TAK  

23 OSOBY – NIE  

 

 



1 OSOBA - po prostu nie chcę  

6 OSÓB - zapomniałem/łam  

3 OSOBY - wydatki Rady Rodziców nie są jasne  

7 OSÓB - jest dużo zbiórek w szkole/przedszkolu i już nie wiem na co wpłaciłem/łam  

5 OSÓB - jestem w trudnej sytuacji finansowej  

1 OSOBA - Nie znam przeznaczenia środków i nikt się nie rozlicza na co te środki idą. Brak 

transparentności rozważam nie płacenie w przyszłym roku  

1 OSOBA -brak bieżącej informacji o wydatkach Rady Rodziców  

1 OSOBA - Wpłacam, ale nie mam informacji na co konkretnie przeznaczane są to pieniądze.  

Nie widzę realnego wpływu w działalności przedszkola lub działalności grup przedszkolnych. Nikt nie 

pokazuje w ciągu roku tak naprawdę na co są wydawane te pieniądze. Mam wrażenie że są to pieniądze 

widmo, bo nie widać efektów z wydawanych tych pieniędzy. Ps. Prezenty dla Pań i Pani dyrektor nie 

powinno być kupowane za te pieniądze. Panie wykonują swoją pracę i dostają za to odpowiednie 

wynagrodzenie, więc prezenty nie powinno być kupowane w ramach tego budżetu, a wiem że tak się 

dzieje.  

1 OSOBA - Nie wiem na co idzie kasa, na pewno nie wraca do mojego dziecka  

1 OSOBA - Brak informacji na co przeznaczane są środki. Kwotowo co jest finansowane jakie są cele. Pod 

koniec półrocza powinna być dokładna informacja na co i ile zostało przeznaczone. Jak kwota była do 

dyspozycji jaka pozostala 


